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Agendapunt 11 Verevening budget jeugdhulp

Fractie VVD

Vraag
Wat is de consequentie als de raad niet instemt met beslispunt 1? 
Antwoord
Zoals aangegeven is het niet direct mogelijk om de beschikbare middelen jeugdhulp per gemeente 
objectief en vergelijkbaar te presenteren. Als de raad niet instemt met het voorstel, zullen we toch een 
berekening maken. De uitkomsten in het kader van de verevening zullen dan afwijken van lokale 
jaarrekeningresultaten en zullen hierdoor kunstmatig zijn

Vraag
In februari was het college nog sterk overtuigd van de onwenselijkheid van directe verevening. Waarom 
zijn de inzichten over verevening gewijzigd bij het college?
Antwoord
Onze inzichten zijn niet gewijzigd. In een samenwerkingsrelatie komt het evenwel voor dat ingenomen 
standpunten bijgesteld worden om nader tot elkaar te komen. Het bereikte compromis is voor ons 
acceptabel, omdat onze visie in de kern overeind blijft: niet kunstmatig berekenen van een 
vereveningsbedrag (maar een eenmalig vast bedrag van € 250.000,- beschikbaar stellen) en nog steeds 
een substantiële investering (van € 500.000,-) in innovatie en transformatie.

Vraag
Waarom heeft Nederweert nog geen bedrag toegezegd voor innovatie en transformatie in het sociale 
domein in Midden-Limburg West? Gaat Leudal helemaal niet bijdragen (in de toekomst)?
Antwoord
Het college van de gemeente Nederweert wil hier in de loop van dit jaar een voorstel over doen aan zijn 
gemeenteraad. De gemeente Leudal heeft hier (nog) geen uitspraken over gedaan.

Vraag 
Zijn er kaders meegegeven waar Leudal de €250.000 aan kan besteden?
Antwoord
Nee, het gaat om een bijdrage in het exploitatietekort. Bij de gemaakte afspraken over verevening in 
2017 zijn geen bestedingsdoelen afgesproken, noch over de reeds betaalde bedragen over 2017 en 2018.

Vraag 
Hoe verhoudt de €750.000 zich tot het resultaat jeugdzorg in Weert? Tot op heden was er een overschot. 
Wat als er een tekort is? Inschatting 2019? En 2020 eventuele impact coronacrisis?
Antwoord
In 2019 is er, op basis van conceptcijfers, een positief resultaat. De gevolgen van de Coronacrisis voor 
2020 en verder zijn ongewis, daar kunnen we nu nog geen inschatting van maken. 
Of er een toekomstig overschot of een tekort is, doet eigenlijk niet ter zake. We zijn, indien de raad 
daartoe besluit, bereid om, onafhankelijk van behaalde resultaten, een vast bedrag van 
€ 500.000 te investeren in regionale innovatie en transformatie. Daar hebben we zelf ook profijt van. Het 
verwachte resultaat bij jeugdhulp o.b.v. de conceptjaarrekening 2019 is overigens hoger dan onze 
bijdrage aan Leudal. U ontvangt zoals gebruikelijk de jaarrapportage 2019 sociaal domein zodra deze door  
het college is vastgesteld.


